
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 21. april 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 1213
Finder ministeren det rimeligt, at det kræver Indsamlingsnævnets tilladelse til at foretage
private indsamlinger, som i disse tider ikke kan foretages på gaden i lokalområdet pga.
covid19-epidemien? For eksempel har en borger i Dragør samlet ind til chokolade og
blomster til de ældre på det lokale plejehjem ved hjælp af tre Facebookgrupper (”Dragør
nyheder”, ”Vi hjælper hinanden i Dragør” og ”Mor i Dragør”), men som ifølge Indsamlings-
nævnet ikke kan falde inden for området om at udgøre en privat indsamling.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Inger Støjberg (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Inger.Stojberg@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Preben Bang Henriksen
formand
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